
Protokół nr 15/2020

z posiedzenia Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta Rady Miasta Piły

w dniu 20 lutego 2020 r.

Urząd Miasta Piły, sala 229c

(czas trwania godz. 14:00 – 14:55)

Na posiedzeniu obecnych było  6 członków Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta. Listy obecności
radnych i zaproszonych gości stanowią załączniki do protokołu. 
Lucjan Szutkowski, Przewodniczący Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta powitał radnych oraz
zaproszonych gości i po stwierdzeniu quorum otworzył obrady komisji.

Porządek obrad:

1. Przyjęcie porządku obrad;
2. Informacja Prezydenta Miasta Piły o zgłoszonych w 2019 roku żądaniach, o których mowa

w art. 36 ust. 1-3 i ust.5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy
z dnia 27 marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym -  Dyr. Wydz.
Gospodarki Nieruchomościami Monika Łukomska; druk nr 320

3. Sprawozdanie  Prezydenta  Miasta  Piły  z  prac  Prezydenta  Miasta  Piły  w  okresie
międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły; druk nr 308

4. Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zasięgnięcia od Komendanta
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników - Radny Sławomir Wegner
(Członek Zespołu do wyboru ławników na kadencję 2020-2023); druk nr 321

5. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu -  Radny Sławomir Wegner (Członek
Zespołu do wyboru ławników na kadencję 2020-2023); druk nr 322

6. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu -  Radny Sławomir Wegner (Członek
Zespołu do wyboru ławników na kadencję 2020-2023); druk nr 323

7. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu -  Radny Sławomir Wegner (Członek
Zespołu do wyboru ławników na kadencję 2020-2023); druk nr 324

8. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu -  Radny Sławomir Wegner (Członek
Zespołu do wyboru ławników na kadencję 2020-2023); druk nr 325

9. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu -  Radny Sławomir Wegner (Członek
Zespołu do wyboru ławników na kadencję 2020-2023); druk nr 326

10. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu -  Radny Sławomir Wegner (Członek
Zespołu do wyboru ławników na kadencję 2020-2023); druk nr 327



11. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu -  Radny Sławomir Wegner (Członek
Zespołu do wyboru ławników na kadencję 2020-2023); druk nr 328

12. Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zgłoszenia  kandydata  na
ławnika, które pozostawia się bez dalszego biegu -  Radny Sławomir Wegner (Członek
Zespołu do wyboru ławników na kadencję 2020-2023); druk nr 329

13. Wolne wnioski  i  sprawy różne -  Realizacja  budżetu  obywatelskiego  z  lat  poprzednich
i zamierzenia planowane na rok 2020.

Ad. 1
Przyjęcie porządku obrad
Proponowany porządek obrad został przyjęty jednogłośnie (6 głosami “za”) bez uwag.

Ad. 2 
Informacja Prezydenta Miasta Piły o zgłoszonych w 2019 roku żądaniach, o których mowa w art.
36 ust. 1-3 i ust.5 i wydanych decyzjach, o których mowa w art. 37 ust. 6 i 7 ustawy z dnia 27
marca 2003 r. o planowaniu i zagospodarowaniu przestrzennym.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawiła Dyr. Wydz. Gospodarki Nieruchomościami
Monika Łukomska.

Pytania do informacji.
Radni nie zadawali pytań.

Komisja nie głosowała informacji.

Ad. 4

Zaopiniowanie  projektu  uchwały  Rady  Miasta  Piły  w  sprawie  zasięgnięcia  od  Komendanta
Wojewódzkiego Policji informacji o kandydatach na ławników.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu
do wyboru ławników na kadencję 2020-2023).

Pytania do projektu uchwały. 
Radni nie zadawali pytań. 

Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.



 

Ad. 5

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu
do wyboru ławników na kadencję 2020-2023).

Pytania do projektu uchwały. 
Radni nie zadawali pytań. 

Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.

Ad. 6

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu
do wyboru ławników na kadencję 2020-2023).

Pytania do projektu uchwały. 
Radni nie zadawali pytań. 

Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.

Ad. 7

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu
do wyboru ławników na kadencję 2020-2023).

Pytania do projektu uchwały. 



Radni nie zadawali pytań. 

Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.

Ad. 8

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu
do wyboru ławników na kadencję 2020-2023).

Pytania do projektu uchwały. 
Radni nie zadawali pytań.

Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.

Ad. 9

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu
do wyboru ławników na kadencję 2020-2023).

Pytania do projektu uchwały. 
Radni nie zadawali pytań. 

Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.

Ad. 10

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu
do wyboru ławników na kadencję 2020-2023).

Pytania do projektu uchwały. 
Radni nie zadawali pytań. 



Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.

Ad. 11

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu
do wyboru ławników na kadencję 2020-2023).

Pytania do projektu uchwały. 
Radni nie zadawali pytań. 

Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.

Ad. 12

Zaopiniowanie projektu uchwały Rady Miasta Piły w sprawie zgłoszenia kandydata na ławnika,
które pozostawia się bez dalszego biegu.

W imieniu Prezydenta projekt uchwały przedstawił Radny Sławomir Wegner (Członek Zespołu
do wyboru ławników na kadencję 2020-2023).

Pytania do projektu uchwały. 
Radni nie zadawali pytań. 

Komisja nie głosowała tego projektu uchwały.

Ad. 3
Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły z prac Prezydenta Miasta Piły w okresie międzysesyjnym,
zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

Przewodniczący Lucjan Szutkowski zadał pytanie do pkt. 25, 26
Radna Wioletta Stalęga zadała pytanie do pkt. 1, 3, 5, 22, 25, 26, 32, 42, 43, 60, 64, 65, 66, 71
Radna  Maria Miler zadał pytanie do pkt. 16, 48, 49, 50

Z-ca Prezydenta     Krzysztof  Szewc   odpowiedział  do pkt.  1   -  jak  wiadomo,  należymy do tego
związku  i  w styczniu  odbyło  się  zgromadzenie  związku,  na  którym  ustalono  ceny  za  wywóz
odpadów i ich składowanie. Uchwałę tę zakwestionowała Regionalna Izba Obrachunkowa, nie ze
względów na wysokość ceny, ale  przez aspekt techniczny. 



Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział do pkt. 3   - Pilski Bank Żywności. To weryfikuje
MOPS i tylko oni są do tego upoważnieni. Nikt inny nie weryfikuje tego typu sytuacji finansowej,
skierowane osoby zostaną do Pilskiego Banku Żywności. 
Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział do pkt. 5   - firma jest już praktycznie gotowa do
otwarcia, budowa trwała 5-6 miesięcy. Lada moment będzie prowadzony proces rekrutacji. 
Z-ca  Prezydenta     Krzysztof  Szewc   odpowiedział  do  pkt.  16   -  są  to  nieruchomości  położone
w rejonie ulicy Niemcewicza. Są to chodniki położone pomiędzy ulicą Żeleńskiego a Niemcewicza.
Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział  do pkt. 22   - o ten akurat punkt trzeba będzie
zapytać  konkretnie  Pana  Prezydenta.  Nie  jestem  w  stanie  odpowiedzieć  jak  będą  wyglądały
obchody 20-lecia uczelni.  
Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział do pkt. 25   - również odpowiedź Prezydenta na
sesji. 
Z-ca Prezydenta     Krzysztof  Szewc   odpowiedział  do  pkt.  26   -  złożenie  wniosku do konkursu.
Weryfikacja przeszła pozytywnie. Na 15 gmin, które przeszły, jest możliwość pozyskania  10 mln
euro  na  tego  typu  przedsięwzięcia.  Pracownicy  cały  czas  są  zaangażowani  w  przygotowanie
drugiego etapu, wiodącym jest Wydział Rozwoju i Funduszy Europejskich. Stawka jest warta by
zaangażować wszystkie wydziały. 
Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział do pkt. 32   - brak odpowiedzi.
Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział do pkt. 42   - zapis w rokowaniach pojawia się
w momencie gdy wiemy, że ktokolwiek jest zainteresowany nabyciem tego typu obiektu. Darować
tego nikomu nie można, ponieważ zwrot podatku Vat wchodziłby w rachubę. Dobrze, że znalazł się
ktoś, choć kilkakrotnie próbowaliśmy sprzedaż to w przetargu.   
Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział do pkt. 48   - dotyczy rejonu ulicy Różyckiego.
Wyznaczenie terenu działki będącą prywatną własnością zabudowy mieszkaniowej jednorodzinnej
na  wielorodzinną  i  usługową.  Oraz  zwiększenie  możliwości  zabudowy  z  dwóch  do  czterech
kondygnacji. Pan Prezydent w tym zakresie nie wyraził zgody. 
Z-ca  Prezydenta     Krzysztof  Szewc   odpowiedział  do  pkt.  49   -  chodzi  o  dopuszczenie
zainstalowania fotowoltaiki, jak również są to tereny składowania i magazynowania o dopuszczenie
dodatkowej funkcji produkcyjnej oraz usługowej. Pan Prezydent wyraził na to zgodę. 
Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział do pkt. 50   - są to standardowe opinie wyrażone
m.  in.  przez  Regionalny  Zarząd  Wody,  żeby  uwzględnić  rozwiązania  gwarantujące  ochronę
zasobów. 
Z-ca  Prezydenta     Krzysztof  Szewc   odpowiedział  do  pkt.  60   -  teren  przy  ulicy  Powst.  Wlkp.
bezpośrednio graniczący przy Pilskiej Spółdzielni Mieszkaniowej, ale również przy Biedronce. Nie
mogą tego obiektu pobudować, ponieważ pan, który jest właścicielem tego pawilonu nie zechce go
usunąć. Prezes spółdzielni porozumiał się z panem i dostanie inny teren pod pawilon. 
Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział do pkt. 64   - konsultacje zostały przeprowadzone
i zostały pozytywnie zaakceptowane. Ceny biletów komunikacji miejskiej od 2009 roku nie uległy
zmianie.   
Z-ca  Prezydenta     Krzysztof  Szewc   odpowiedział  do  pkt.  65   -  cmentarz  jest  cały  czas
rozbudowywany. 
Z-ca Prezydenta     Krzysztof Szewc   odpowiedział do pkt. 71   - Asystent Osobisty. Do tego projektu
nie wpłynęła jeszcze żadna oferta. 



Radny Sławomir Wegner zadał pytanie odnośnie opłat za wywóz śmieci. Rozpoczęła się dyskusja
na ten temat. Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc odpowiedział radnemu jak i wszystkim radnym. 
Przewodniczący Lucjan Szutkowski dopowiedział odnośnie śmieci. 
Radna Maria Miler poruszyła temat dotyczący składowiska śmieci w Kłodzie.  Co teraz się dzieje
z tym składowiskiem? Jaki jest stan formalno-prawny? Kto teraz to dzierżawi? 
Przewodniczący Lucjan Szutkowski dopowiedział na poruszony temat radnej Marii Miler. 
Radna Maria Miler zabrała głos również odnośnie śmieci.  
Z-ca Prezydenta Krzysztof Szewc opowiedział dalej odnośnie wywozu śmieci. 

Ad. 13
Nie było pytań w wolnych wnioskach i sprawach różnych.

W  związku  z  wyczerpaniem  porządku  obrad  Przewodniczący Lucjan  Szutkowski zakończył

obrady komisji.

Protokół sporządziła:     Przewodniczący 

   Komisji Budżetu i Rozwoju Miasta

Klaudia Kamińska     Lucjan Szutkowski

Protokół nr 15/2020 VIII kadencji podpisali ponadto:

Lp. Imię i nazwisko Podpis

1.  Zdzisława Karpińska

2.  Maria Miler

3.  Tomasz Słoboda

4.  Wioletta Stalęga

5.  Sławomir Wegner 


